
 

 

 

BESTYRELSESMØDE I HF. KILDEMOSEGÅRD. 

 
DATO: Onsdag den 3. august 2022, kl. 19.00 

 

TIL STEDE: 

Hans-Jørgen Jørgensen (HJJ), Janne Andreasen (JA), 

Majken Møller (MM), Jan Werner (JW), Lizette Frederiksen 

(LF) 

 
AFBUD: 

 

 Dagsorden Referat  

1. 
Velkomst 

HJJ bød velkommen til dette møde. 

2. 
Nyt fra formanden 

Have 74 er nu næsten ryddet helt efter branden. 

Grenboksen er tømt og det kostede 22.000 kr. inkl. moms. 

3. 

Nyt fra kassereren 

Kassereren omdelte en balance pr. 31/7-2022 og 

gennemgik regnskabet. Der er pt. et overskud på 192.000 kr. 

pr. 31/7-2022. 

4. Nyt fra spildevands-
udvalget 

Der har ikke været afholdt møde siden sidst. 

5. Tegninger til 

godkendelse 

Der er indkommet en tegning, men der skal indhentes 
yderligere oplysninger. HJJ tager kontakt. 

6. 

Indkommet post 

Der er indkommet mail fra kommunen vedr. en aftale om 
brug af kommunalt areal i forbindelse med asfaltering af 

stamvejen. Kommunens miljøforvaltning ønsker der skal laves 

et mulddræn. Vi talte om vedligeholdelsen af stamvejen 
fremover, da der var spørgsmål til dette.  

7. 
Bordet rundt 

Intet. 

8.  

Fællesarbejdet 

Der skal sættes sedler op til fællesarbejdet allerede nu til de 

to dage 3. september og 24. september. Vi starter fremover 

kl. 8.30.  Der er rigtig mange grønne opgaver denne gang.  

JW laver en liste over opgaver til arbejdsdagene. 

 

9 
Stamvejen 

Alle vejene vil blive afrettet tirsdag den 9. og onsdag den 

10. august samt p-pladserne i afd. 1. Alle biler skal holde på 
græsset disse dage. Der sendes mail ud og sættes sedler 

op. 

 
10 

Loppemarkedet 

Vi evaluerede loppemarkedet og der var enighed om, at 
det var et super godt initiativ og der var god annoncering 

mv. Dagen gik rigtig godt og der var dejlig mad fra Laila og 
Jan. Fremadrettet skal der være helt klare linjer for, hvordan 

det skal foregå, også i forhold til initiativtagerne – man 
kunne evt. holde et møde forud for loppemarkedet. 



Medlemmer har på Facebook og ved personligt fremmøde i 

kontortiden den 3. august rettet alvorlig kritik af formanden 
Hans-Jørgens håndtering af usolgte effekter fra en af 

boderne efter afholdt loppemarked i weekenden. 
Hans-Jørgen beklager meget og undskylder over for den 

forurettede og bestyrelsen. Hans-Jørgen vil samme aften 
kommentere episoden på Facebook. 

Bestyrelsen tager Hans-Jørgens beklagelse og undskyldning 

til efterretning.  

 

11 

Kompost/gren-

bunke v/Majken 

MM har observeret, at bålpladsen ikke tages i brug mere i 

forhold til grenaffald i stedet for at smide det i kompost-
bunken. Det er et stigende problem med al det grenaffald, 

og da vi kun må brænde af til Sankt Hans kan vi ikke bruge 

bålpladsen før lige inden Sankt Hans. Denne lukkes pt. af. 
MM foreslår, at vi f.eks. arrangerer et foredrag i forhold til 

biodiversitet mv. omkring kompost. 

 

12 Slåmaskine 

JW og HJJ har fået vist en elektrisk græsslåmaskine og 

denne vil blive demonstreret for resten af bestyrelsen med 
henblik på evt. selv at stå for græsslåning fremadrettet.  

 

13 
Opskrivning på 
venteliste  

MM spørger om, hvordan det foregår med dem der er i 

restance på ventelisten. Skrives der ud til alle på ventelisten 
ang. en rykker? JA oplyste, at der altid sendes en rykker. 

14. Det gode 
bestyrelsesmøde / 

referat 

Det blev besluttet, at der fremover kun laves 
beslutningsreferater. 

15. 
Evt. 

JW har gjort rent i kontorbygningen og har ryddet lidt op i 
depotet. 

16. 
Næste møde 

31. august 2022 med fælles arbejdsdage som eneste punkt 
på dagsordenen. 

 

 

 

 


